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Hierbij ontvang je de vijfde nieuwsbrief van 

2021 met actuele zaken en informatie van het 

CDA Etten-Leur.  

Veel leesplezier gewenst. 

 

 Fractie en bestuur CDA Etten-Leur 

  

Actueel bestuur 

 

   

 

 

 

 

     

       

 

 

 
  

 
Voorwoord van Peter Ploegaert 
 
Beste leden, 
 
We staan aan de vooravond van het bekend maken van de kieslijst. De 
vertrouwenscommissie heeft intensief en goed werk geleverd. Bij voorbaat 
dank daarvoor. De afgelopen maand zijn er veel gesprekken gevoerd met de 
kandidaten voor de top van de lijst. Er is dus niet over één nacht ijs gegaan. 
Bij het samenstellen is met veel zaken rekening gehouden:  kwaliteit, man-
vrouw verdeling, nieuw gezicht en meer ervaren. Uiterlijk 28 november zullen 
de leden de kandidatenlijst ontvangen. Op 8 december zal tijdens de ALV het 
programma, de lijsttrekker en de kieslijst definitief vastgesteld worden. De ALV 
zal digitaal plaatsvinden. Aanvangstijd zullen we bij de uitnodiging van de ALV 
communiceren. 
 
In november 2017 heeft de toenmalige vertrouwenscommissie geconstateerd 
dat er in de kieslijst van toen wel kwaliteit zat maar weinig vernieuwing. De 
leden gaven mij de opdracht mee om daar aan te gaan werken. Als je ik de 
nieuwe kandidatenlijst bekijk,  dan kan ik gelukkig constateren dat er nieuwe 
mensen in de top van de kieslijst zijn terug te vinden. Ook het bestuur heeft 
een nieuwe injectie gekregen zowel qua aantal leden als de kwaliteit.  

 
De afgelopen periode heeft veel energie en tijd van me gevraagd. Naast mijn 
rol als voorzitter heb ik de afgelopen vier jaar als mede-eigenaar het bedrijf 
verkocht en ook nog vijf operaties mogen ondergaan. Dat ik toch doorgegaan 
ben bij het CDA komt omdat ik deze rol met plezier gedaan heb. Ik heb 
gewerkt aan vernieuwing maar daarnaast kreeg ik ook te maken met het 
plotseling wegvallen van wethouder Jan van Hal. Het was niet eenvoudig om 
een vervanger voor Jan te vinden. Ook daar zijn we zorgvuldig te werk 
gegaan. Uiteindelijk zijn er keuzes gemaakt en zijn we bij Ger de Weert 
uitgekomen. Met respect voor de twee andere huidige wethouders denk ik dat 
we zeker niet de minste wethouder hebben. Zoals in de vorige nieuwsbrief 
vermeld was de opvolging van Ronnie Buiks als lijsttrekker ook een zaak waar 
goed over nagedacht moest worden. Ik ben ervan overtuigd dat we met de 
voordracht van Jürgen van Hulst als lijsttrekker de juiste beslissing genomen 
hebben. En dan vermeld ik nog de bijdrage die we als afdeling geleverd door 
voor ons lid Ankie de Hoon hoog op de kieslijst bij Provinciale Staten te 
krijgen. Onze afdeling draagt actief haar steentje bij aan de samenwerking 
binnen CDA Markiezaat. En als voorzitter heb ik directe lijnen met onze 
landelijk interim voorzitter Marnix van Rij onderhouden.  
 
Kortom, CDA Etten-Leur staat op de kaart en heeft een goede toekomst. Met 
deze wetenschap heb ik besloten na de verkiezingen in maart 2022 terug te 
treden als afdelingsvoorzitter. Daarbij zijn signalen dat ik wat meer mijn 
gezondheid in acht moet nemen, niet te negeren. Ik zal mijn uiterste best 
doen om een bijdrage te leveren aan een goed resultaat bij de plaatselijke 
verkiezingen zodat ik met een gerust hart het stokje kan overdragen. Dus daar 
ga ik voor 100% aan werken de komende maanden. Wellicht zie ik jullie 
tijdens eerstkomende ALV. 
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Met vriendelijke groet  
 
Peter Ploegaert  
Voorzitter afdeling Etten-Leur  

(email: peter@epploegaert.nl)  
 

Beoogd lijsttrekker 
Jürgen van Hulst 
stelt zich voor 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

CDA Etten-Leur heeft een beoogd lijststrekker voor de 
Gemeenteraadsverkiezingen op 16 maart 2022.  
 
Het bestuur heeft -op voorstel van de selectiecommissie- besloten Jürgen 
van Hulst als lijsttrekker voor te dragen aan de Algemene 
Ledenvergadering.  
 
Bij drie voorgaande verkiezingen was Ronnie Buiks de lijsttrekker voor CDA 
Etten-Leur. Ronnie Buiks stelt zich nog steeds verkiesbaar op de lijst voor 
het CDA Etten-Leur. De definitieve kieslijst van het CDA Etten-Leur zal 
tijdens de Algemene Ledenvergadering van 8 december 2021 aan de leden 
ter vaststelling worden voorgelegd.  
Het bestuur is zeer content met de beoogd lijsttrekker Jürgen van Hulst. 
Voorzitter Peter Ploegaert verwoordt het aldus: “Met de keuze voor Jürgen 
van Hulst als beoogd lijsstrekker kiest het CDA Etten-Leur voor een man 
die midden in de Etten-Leurse samenleving staat. Hij is hier geboren en 
getogen. En heeft inmiddels ook in de gemeenteraad ruime ervaring.”  
 
Jürgen van Hulst is 47 jaar jong en geboren en getogen in Etten-Leur. 
Jürgen is getrouwd met Naomi en samen hebben zij een zoon Jinse (11 
jaar) en een dochter Romée (9 jaar). Jürgen werkt sinds 2001 bij Saint-
Gobain Gyproc. Op dit moment is hij Project Business Developer 
Onderwijsvastgoed bij Saint-Gobain Solutions Voor het CDA in Etten-Leur 
is Jürgen geen onbekende. Hij is in de periode 2007-2010 bestuurslid 
geweest. In de periode 2010-2014 was hij burgerraadslid en sinds maart 
2018 actief als raadslid. Ook in het verenigingsleven is hij bekend. Jürgen 
is actief geweest bij SC Unitas, Achilles en Poldersport (badminton). In 
1997 is Jürgen lid geworden van De Stijloren. In deze vereniging was hij 5 
jaar nar, 6 jaar prins en 11 jaar bestuurslid. Bij de Stijloren is hij de 
oprichter geweest van de jeugdraad. Tevens heeft Jürgen van 2008 tot 
2020 in het bestuur van het Sint Nicolaas comité Etten-Leur gezeten. Sinds 
de intocht van 2008 is Jürgen er altijd bij in een toonaangevende rol. 
Verder heeft Jürgen ook nog diverse nevenfuncties, zoals vóorzitter 
oudervereniging basisschool D’n Overkant. En secretaris van Pavé 76, een 
wielerstichting met damesploegen en junioren die daarnaast jaarlijks drie 
jeugdwedstrijden organiseert. Servais en Natascha Knaven zijn hier de 
initiatiefnemers van.  
 
Bijgaand een korte reactie van Jürgen van Hulst op deze voordracht: 
“Allereerst wil ik Ronnie bedanken voor zijn inzet en betrokkenheid, ook 
voor het feit dat hij heeft aangegeven open te staan voor een nieuwe 
periode in de raad. De koers welke Ronnie mede heeft ingezet trekken we 
door. Wij willen de partij zijn en blijven met mensen midden in de 

samenleving van Etten-Leur. Een goede mix van mensen uit allerlei 
verenigingen, beroepsgroepen, wijken, hobby’s en diversiteit. Juist met die 
mix kunnen wij op basis van kennis en inhoud de juiste keuzes maken om 
Etten-Leur nog mooier te maken. Ik heb enorm veel zin om met dit mooie 
team van het CDA aan de slag te gaan! “  
 
Met deze keuze voor Jürgen zal Ronnie Buiks niet meer als lijsttrekker 
voorgaan. Ronnie heeft drie verkiezingsperiodes de lijst aangevoerd. 
Voorzitter Peter Ploegaert is Ronnie Buiks zeer dankbaar voor zijn 
leiderschap de afgelopen jaren: “Ronnie Buiks is 24 jaar raadslid voor het 
CDA in Etten-Leur, waarvan 16 jaar actief als fractievoorzitter. Een periode 
met successen voor ons als afdeling. Ook in periodes dat het CDA landelijk 
het lastig had in de peilingen, wist hij samen met zijn team in Etten-Leur 
altijd goede resultaten te behalen. Ik spreek namens het bestuur -en zeker 
namens alle leden veel dank uit voor de bijdrage die Ronnie heeft geleverd 
als boegbeeld van CDA Etten-Leur.”  
 
CDA Etten-Leur zet ook stappen om de vernieuwing binnen de lokale 
afdeling verder vorm te geven. Peter Ploegaert daarover: “Afgelopen jaar 
hebben Ronnie Buiks en ik diverse malen met elkaar gesproken over de 
vraag hoe naar de toekomst verder te gaan. We hadden ons in 2018 al 
voorgenomen om te kijken naar vernieuwing binnen onze fractie en 
bestuur. Beide stappen zijn gelukt. Daarom hebben we in goed overleg 
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besloten om deze lijn ook door te zetten bij de keuze van de beoogd 
lijsstrekker. Ronnie heeft zich om die reden niet meer beschikbaar gesteld 
als beoogd lijsttrekker, maar stelt zich wel verkiesbaar voor de komende 
verkiezingen.”  

 
Ronnie Buiks spreekt zijn vertrouwen uit in de toekomstige koers van CDA 
Etten-Leur en de keuze voor de nieuwe lijsttrekker: “Ik heb er vertrouwen 
in dat de koers welke we uitgezet hebben de komende jaren doorgezet 
gaat worden. Jürgen loopt al een aantal jaren mee in de fractie. Ik vond 
dat het moment gekomen was om niet wederom de lijst aan te voeren. Dit 
besluit is in goed overleg met Peter Ploegaert tot stand gekomen. Daarbij 
spelen ook persoonlijke omstandigheden een rol. Ik wil dat de inwoners 
van Etten-Leur in maart kunnen bepalen of ze mij terug in de 
gemeenteraad willen hebben. Als ik voldoende stemmen ga ontvangen zal 
ik terugkeren in de gemeenteraad. Het is aan de inwoners van Etten-Leur. 
Als ik via voldoende voorkeurstemmen gekozen wordt dan zal ik zeker op 
dezelfde wijze invulling blijven geven aan mijn raadslidmaatschap dan de 
afgelopen jaren.”  
 
 

 
Actueel fractie 
 
Vragen aan de fractie? 
Heb je vragen aan de fractie? Wil je een 
probleem bespreken met de fractie? 
Neem dan contact op met onze 
fractiesecretaris Kitty Hoevenberg. 
 
E-mail: kitty.hoevenberg-
aerts@gemeenteraadetten-leur.nl 

   
 
    

 
Informatieavond herziening bestemmingsplan Buitengebied  
 
 

 
Op 28 oktober organiseerde CDA Etten-Leur een informatiebijeenkomst in de 
Menmoerhoeve over de voorgenomen aanpassingen in het bestemmingsplan 
Buitengebied. Een kleine 250 inwoners hebben deze bijeenkomst bezocht. Riny 

van Oers van de gemeente Etten-Leur gaf uitleg op de wijzigingen en 
beantwoordde veel vragen. Maar ook aan onze fractie en wethouder werden 
vragen gesteld en beantwoord. We zien als CDA fractie terug op een goed 
geslaagde avond. En zoals jullie zien is er ook ruim aandacht geweest in BN de 
Stem hierover. 
 
 
Kitty Hoevenberg-Aerts 
 

  
 

mailto:kitty.hoevenberg-aerts@gemeenteraadetten-leur.nl
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Actueel uit de raad 
 
 
Op 1, 8 en 15 november 2021 was de 
raad bijeen om over een aantal 
onderwerpen het debat aan de te gaan e 
besluiten te nemen. Een aantal zaken 
lichten we hier uit. 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 
  

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
Begroting 2022  
 

De begrotingsbehandeling voor het komend jaar stond vooral in het teken van 
de effecten van de vorig jaar ingezette bezuinigingen op verenigingen en de 
buurthuizen. Maar daarnaast had het CDA ook nog andere zaken die we aan 
het college hebben voorgelegd.  
 
Etten-Leur heeft mooie en goede voorzieningen. Denk aan de sportlocaties, 
winkels, bedrijventerreinen, scholen, wijkgebouwen maar ook aan de musea, 
jongerencentrum, de Nobelaer, jeugdland, scouting en al die evenementen! 
De gebruikers van deze voorzieningen, deze verenigingen en instellingen 
maken Etten-Leur leefbaar. Juist deze periode van Covid-19 geeft aan wat de 
echte waarde is van deze voorzieningen en gebruikers. Nu hoor en zie je wat 
het mensen doet wanneer je deze voorzieningen niet optimaal kan gebruiken, 
als je niet samen kan komen, als het sociale leven gedeeltelijk stil komt te 
liggen. Dit doet veel met onze inwoners. Juist daarom moeten wij wat het CDA 
betreft hier bijsturen in de begroting van 2022 en daarna! De fractie gaf steun 
aan de volgende aanpassingen: 
 

• Terugdraaien bezuinigingen wijkvoorzieningen met 120.000 euro 
• De scouting bezuinigingen uitspreiden over 5 jaar en een concreet 

plan van huisvesting en de bijbehorende financiële dekking. 
• Sportverenigingen: bezuinigingen zelfredzaamheid met 50% terug 

brengen, huurverhoging uitspreiden over 5 jaar en voortzetting van 
overleg met de verenigingen.  

• Duidelijkheid voor Jeugdland over huisvesting met bijbehorende 
financiën zodat Jeugdland nog jaren blijft bestaan. 

 
Verder hadden we bij de kadernota aangegeven dat het geld wat onze 
inwoners teveel hebben betaald aan afvalstoffenheffing terug betaald moet 
worden aan die zelfde inwoners. Dat past bij een eerlijke overheid. Wij hebben 
toen een bedrag van € 50 per huishouden voorgesteld. Het college had bij de 
begroting een verlaging van € 37 voorgesteld. In het debat bleek dat er geen 
ruimte was voor verdere verlaging. Maar de portefeuillehouder heeft wel 
toegezegd dat hij de mogelijkheid gaat bezien om in de maanden oktober en 
november volgend jaar de groencontainer te legen en deze kosten uit de 
reserves afval te betalen. 
 
In onze bijdrage vroegen we ook aandacht voor de volgende onderwerpen: 

• Inspanning voor een hogere eigen financiële bijdrage in WMO voor 
mensen die dat financieel kunnen dragen. 

• Aanpak om het aantal uitkeringsgerechtigden naar beneden te krijgen 
• Aanpak van verkeersknelpunten in Etten-Leur 

  
(E-mail: Jürgen.van.Hulst@gemeenteraadetten-leur.nl ) 
 
 

Grootschalige opwek duurzame energie  
 
Hoe wil het CDA dat de ambitie voor duurzame opwek van elektriciteit wordt 
vormgegeven tot 2030 en welke mogelijkheden zien we voor de jaren daarna. 
Dat was in de kern de vraag voor onze fractie bij de notitie Grootschalige 
opwek duurzame energie die aan de raad was voorgelegd. De notitie gaf een 
visie op een deel van de oplossing voor de CO2 reductie die in de 
klimaatdoelstellingen is geformuleerd. Het CDA had een aantal aanvullingen op 
het plan:  
 
Het beleid met betrekking tot opwekken zonne-energie moet worden 
aangepast om meer mogelijkheden te creëren om zon op te wekken bij grote 
bedrijven. Niet alleen voor eigen gebruik maar ook ten behoeve van anderen 
als het gaat om meervoudig ruimtegebruik. Denk daarbij aan drijvende 
zonnepanelen op grote waterbassins.  
 
De gemeente moet zelf het goede voorbeeld geven als het gaat om duurzame 
opwek op de eigen bestaande gebouwen. De fractie heeft aangegeven dat alle 
voor zonnepanelen geschikte daken van de gemeente voor 100% gebruikt 
worden. 
 
Er moet bij aanvragen sprak zijn van maatschappelijke meerwaarde. Dit is in 
deze notitie niet verder uitgewerkt. Onze fractie heeft gevraagd dit concreter 

mailto:Jurgen.van.Hulst@gemeenteraadetten-leur.nl
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uit te werken. Daarbij denken we aan de volgende zaken. We vinden het 
belangrijk dat er een bijdrage geleverd wordt aan een gemeentelijk 
duurzaamheidsfonds voor het aanjagen van duurzaamheidsprojecten in de 
gemeente. Of een bijdrage aan een landschapsfonds waarmee we de 

landschappelijke waarden verder kunnen versterken en restaureren. We willen 
ruimte voor een rechtstreekse vergoeding aan omwonenden, het verbeteren 
van voorzieningen of minimaal een vorm van financiële participatie. 
                                                                                                                                          
CDA vindt dat we nog meer en nog sneller aan de slag moeten met 
innovatieve technieken en dan vooral waterstof, geothermie, aquathermie en 
vergisting. Wij willen dat er actief met vooral bedrijven in Etten Leur contact 
moet worden gezocht voor uitwisseling warmte tussen bedrijven. Want om 
uitvoering te geven aan onze klimaatdoelstellingen hebben wij onze inwoners, 
ondernemers en onze eigen verantwoordelijkheid hard nodig. 
 
Tot slot hebben we nog aandacht gevraagd om de transportschaarste in de 
regio aan te pakken. Het opwekken van elektriciteit neemt de komende 
decennia nog verder toe. Maar dan moet er wel voldoende ruimte zijn om deze 
te leveren op het netwerk van Enexis. Of we moeten andere zaken zoals 
grootschalige opslag gaan organiseren.  
  
(E-mail: Mariette.Nooijens@gemeenteraadetten-leur.nl)  
 
 
Aanpassing Speelautomaten verordening   
 
 
Etten-Leur heeft sinds 5 jaar een zogenaamde Speelautomatenverordening. 
Deze verordening regelt zaken waar een exploitant van speelautomaten 
rekening mee moet houden als die voor Etten-Leur een vergunning aanvraagt. 
In deze verordening staat dat aan één exploitant een vergunning wordt 
afgegeven voor onbepaalde tijd. In dat laatste onderdeel wringt de schoen. 
Want recente uitspraken van rechters stellen dat het hier gaat om een 
zogenaamde schaarse vergunning en die mag je alleen voor bepaalde tijd 
afgeven. Het college van B&W had om die reden een wijzigingsvoorstel 
voorgelegd aan de Raad. Maar tegelijkertijd kwam de discussie op of er meer 
dan één vergunning uitgegeven kan worden. Als de we daartoe besluiten loopt 
de gemeente een aantal juridische risico’s en zou het wel eens zo kunnen zijn 
dat we als gemeente een forse schadevergoeding aan de huidige exploitant 
moeten betalen. Verder hadden we in onze fractie ook discussie of we meer 
“gokhallen” in onze gemeente willen. Ik had een aantal vragen hierover 
gesteld aan de portefeuillehouder burgemeester Miranda de Vries. In het debat 
wat volgde bleek dat er nader onderzoek nodig is op de vraag wat de 
consequenties zijn als we meer dan één vergunning willen toestaan. Het 
voorstel werd daarop ingetrokken en wordt in de loop van 2022 opnieuw aan 
de raad voorgelegd 
 
 
(E-mail: Claartje.Bierkens@gemeenteraadetten-leur.nl)  
 
 
Vooruitkijken komende raadscyclus 
In de komende raadscyclus van december komen weer een aantal 
onderwerpen aan bod in de raad. De CDA-fractie bereidt deze uiteraard voor 
en is ook benieuwd naar uw mening op deze onderwerpen. 
 
Besluit vrijgeven concept Omgevingsvisie – Jürgen van Hulst 
Vaststellen regiovisie Jeugdzorg – Mariëtte Nooijens 
Verplaatsen intensieve veehouderij naar Zwartenbergseweg 17- Ronnie Buiks 
Vaststellen normenkader rechtmatigheid – Janneau Meijer 
Vaststellen specifieke onderwerpen accountantscontrole – Janneau Meijer 
Belastingverordeningen – Jürgen van Hulst 
Vaststellen regeling Beschermd Wonen – Kitty Hoevenberg  
Startnotitie Stationsplein 3 – Claartje Bierkens 
Startnotitie participatie overdekt Winkelcentrum – Jacqueline Klaassen 
Besluit tijdelijke verlenging grondverzet – Janneau Meijer 

 
 
Wilt u hierover meepraten en of denken? Neem contact op met de 
fractiesecretaris Kitty Hoevenberg via mail! 
 

mailto:Mariette.Nooijens@gemeenteraadetten-leur.nl
mailto:Claartje.Bierkens@gemeenteraadetten-leur.nl
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Algemene 
Ledenvergadering   
 
 
 
     
 

 

 
 

 

 
Voorbereiding ALV in volle gang   
 
Woensdagavond 8 december is er een bijzondere Algemene Leden 

Vergadering. We starten om 19.30 uur. Deze ALV staat helemaal in het teken 
van de gemeenteraadsverkiezingen van volgend jaar maart. 
  
We hadden deze vergadering graag fysiek gedaan, zodat we elkaar weer in het 
echt hadden kunnen ontmoeten. Helaas gooit corona weer roet in het eten. De 
zaal die we bij Fletcher Hotel Trivium hadden gereserveerd, hebben we naar 
aanleiding van de laatste persconferentie geannuleerd en we zijn nu druk bezig 
om een digitale ALV voor te bereiden. We vinden het heel jammer dat het niet 
fysiek kan, maar het is even niet anders.   
  
Er staan drie onderwerpen op de agenda. We behandelen het 
verkiezingsprogramma, we kiezen de lijsttrekker en we stellen de 
kandidatenlijst voor de gemeenteraad vast. De beoogd lijsttrekker Jürgen van 
Hulst en de kandidaten zullen zich ook kort voorstellen. 
  
De agenda met alle bijlagen zal omstreeks 28 november naar jullie ge-e-maild 
worden. Het is een besloten bijeenkomst. Dat betekent dat je alleen als lid van 
het CDA Etten-Leur kunt deelnemen. Er zal ook gestemd gaan worden en 
daarvoor moet je een ‘stemgerechtigd’ lid zijn. In lijn met de reglementen van 
het CDA is iedereen die langer dan 8 weken lid is van het CDA en die de 
contributie heeft betaald, stemgerechtigd. Let er dus even op dat als je wilt 
stemmen, de contributie betaald is. 
  
Ook zal tijdens deze vergadering de campagnecommissie uit de doeken doen 
hoe de campagne de komende periode gaat lopen. Een bijzondere ALV dus, 
waarin we met z’n allen het programma en de kandidaten voor de komende 
vier jaar vaststellen. Graag tot dan.       
  
Peter Moerkens (email: cda.ettenleur@gmail.com ) 

 

 

Voorbereiding 
campagne GR 2022   
          

 
 
 

 
 

 

 
 
Werkgroep Campagne GR 2022 aan de slag   
 
 

Wie de begrotingsbehandeling volgde op 8 november kan het niet ontgaan 
zijn; de campagne is begonnen! De campagnecommissie wist dit al een tijdje, 
al sinds de zomer zijn wij met een enthousiaste groep aan de slag om in maart 
zoveel mogelijk zetels binnen te slepen. En ja, hoe gaan we dat met elkaar 
voor elkaar boksen? Laten we eerlijk zijn, het CDA landelijk staat er niet goed 
voor, dus het is belangrijk nu de schouders er al onder te zetten. Ons doel is 
ons in Etten-Leur goed kunnen laten zien en te onderscheiden van de andere 
partijen. Zo is je misschien opgevallen dat we actiever zijn geworden op 
Facebook en Instagram, en bezoeken we maandelijks “De club van de maand”. 
 
Maar ook daarnaast zijn we druk in de weer. We bekijken de analyses van 4 
jaar geleden; welke wijken stemden toen (al) CDA? Ook onderzoeken we per 
leeftijd wat er belangrijk is; jongvolwassenen? Huizen! verenigingsmensen? 
Goede voorzieningen en bestaanszekerheid. Langzaamaan trekt de mist hierin 
op en maken we een mooi plan. Hierbij hoort mooie vormgeving, het gebruik 
van sociale media en natuurlijk ook het praatje op straat voeren met de kiezer. 
Samen hebben we zes pijlers gemaakt voor onze verkiezingen: Duurzaamheid, 
sociaal welzijn, Cultuur, sport & verenigingen, Wonen & verkeer, Veiligheid en 
Communicatie en participatie. 
Om dit alles in goede banen te leiden zitten we wekelijks samen, van 
ochtendmeetings tot avondsessies onder het genot van een (partici)pizza. 
 
 

Wij gaan er dus voor! Maar, we hebben jou nodig! Want de randvoorwaarden 
van de campagne maken wij, maar uiteindelijk kunnen we het niet alleen. Wil 
je ook meehelpen in de campagne? Door bijvoorbeeld te flyeren, het gesprek 
aan te gaan met inwoners op de markt, of heb je zelf een goed idee? We horen 
het graag!  
 
Hartelijke groet,  
Myrthe Megens (email: myrthe_megens@live.nl ) 
 

mailto:cda.ettenleur@gmail.com
mailto:myrthe_megens@live.nl
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Brabants Bestuur 
 
 
 

 
 
 
 

 

Beste CDA-leden, 
 
op 9 november vierden we de val van de Berlijnse muur, nu 32 jaar geleden.  
Eind vorige eeuw werden dus muren afgebroken, nu worden ze weer 

opgebouwd. Tussen landen en tussen groepen mensen, al dan niet fysiek.  
 
Op 20 november vond de provinciale  ALV plaats. Dat was ook het moment om 
de leden te laten zien waar CDA Brabant in de Provinciale staten  mee bezig is. 
In een presentatie kwam aan bod de moties welke wij als CDA fractie hebben 
voorgelegd tijdens de algemene beschouwingen/ begrotingsbehandeling.  

- Het CDA wil inwoners meer kansen en vrijheid bieden waar het gaat 

om zorg en energie co-operaties 

- Het CDA wil dat woningen bouwen in dorpen en kernen net zo goed 

volume krijgt al stedelijk. We zien dat mensen vanuit de stad naar de 

dorpen verhuizen. 

- Het CDA wil dat de Brabantse kippenboeren regelgeving krijgen 

waarmee ze ook kunnen voldoen aan het ster “Beter leven kip” 

- Bij toezegging krijgt het CDA  snellere procedure Flora- en Faunawet 

om vertraging woningbouw te voorkomen 

- Het CDA wil meer werk zien van het uitvoeringsprogramma veiligheid 

en ondermijning.  

- Het CDA wil dat de provincie niet alleen inzet om jongeren aan het 

werk te helpen, maar ook 50 plussers. Van alle werkzoekenden is 

immers de helft boven de 50. 

- CDA heeft bij motie benadrukt gekregen dat Mobiliteit is geen doel op 

zich is, maar een middel om Brabant aantrekkelijker te maken. 

Ongeacht stad of dorp, leefbaarheid is overal een behoefte, zeker ook 

in West-Brabant. 

De moties welke door het CDA werden ingediend zijn allemaal aangenomen en 
nu onderdeel van beleid. De provincie kent een begroting van 1,3 miljard, 
waarvan een derde deel ten goede komt aan mobiliteit. 
 
U kunt onze volledige inbreng en moties uitgebreid terug lezen om onze 
website https://www.cda.nl/noord-brabant.nl  
 
Mocht u vragen hebben of zaken waar we als provincie iets kunnen betekenen 
dan kunt u altijd contact opnemen met mij. Wij volksvertegenwoordigers zijn 
er immers voor onze inwoners. 
 
Rest mij nog om de vele leden te danken voor hun medeleven en mooie 
woorden en kaarten de afgelopen weken.  
Dat doet mij en mijn familie echt ontzettend goed. Dank hiervoor. 
 

Met hartelijke groet, 
Ankie de Hoon 
Fractievoorzitter CDA Noord-Brabant 
adhoon@psbrabant.nl  
  

Bezoek Derk Boswijk 
verzet  

 

 
 
 

 
Bezoek Derk Boswijk verzet naar begin 2022 
 
 
Het eerder aangekondigde bezoek van Derk Boswijk aan Etten-Leur op 
maandagochtend 18 oktober is helaas verzet. De actuele politiek in Den Haag 
was de reden dat de agenda moest worden omgezet.  
 
Derk heeft aangegeven dat hij graag op een later moment het melkveebedrijf 
Sweep wil bezoeken. Dat bezoek is nu op vrijdagmiddag 21 januari 2022 
ingepland.  
 
Laten we hopen dat we dan een nieuw kabinet hebben en dat er ook meer 
duidelijkheid komt over het landbouwbeleid en de oplossing van de 
stikstofvraagstukken. 
 
De visie van de Tweede Kamerfractie is te vinden op de website van CDA. 
Bijgaand de link: 
https://d14uo0i7wmc99w.cloudfront.net/WI/2021%20JULI%20Perspectief%20
voor%20boeren.pdf 

 

https://www.cda.nl/noord-brabant.nl
mailto:adhoon@psbrabant.nl

